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PROTOKOLL FÖRT VID KOMMUNBYGDERÅDETS 
SAMMANTRÄDE DEN 16 MAJ 2024 I KVARNGÅRDEN 
MULLHYTTAN 
  
Närvarande:  
Kjell Widner, Kräcklingebygdens vänner, Christer Lindgren, Via Byalag, AnnBritt 
Hedman Karlsson, Tångeråsa bygdeförening, Yvonne Björk, Tångeråsa bygdeförening, 
Hans Grönkvist, Tångeråsa bygdeförening, Rebecka Friman, Mullhyttans bygdeförening, 
Eva Friman, Mullhyttans bygdeförening, Karin Sterner, Mullhyttans bygdeförening, Elin 
Nilsson, Mullhyttans bygdeförening, Klas Wetter, Hackvads bygdeförening, Per Arneborn, 
KilsbergsKanten, Rolf Ivarsson, KilsbergsKanten, Birgitta Hultin, revisor, Kenneth 
Gunnarsson, Västernärkes hembygdsförening, Eva Jansdotter, FTG byalag, Marit Gehrke 
Flyckt, FTG byalag, Wivianne Högman, Revisor Mullhyttans bygdeförening, Sara 
Blomberg, Brohyttans IF, Tommy Gustafsson, Brohyttans IF, Berth Falk, Lekebergs 
kommun, Åse Friberg, Lekebergs kommun, Caroline Elfors, Lekebergs kommun.   
 
 
1)  Mötets öppnande  
Elin Nilsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 
1) Val av justerare 
 Till justerare valdes Rebecka Friman och Karin Sterner 
 
 
3)  Presentation av ordförande och sekreterare för mötet 
 Elin Nilsson, ordförande för mötet, är ordförande i Mullhyttans bygdeförening. Elin arbetar 
som riksdagsledamot för Liberalerna. Hon presenteras närmare på punkt 6. 
 Ewa Friman är sekreterare för mötet, och är även sekreterare i Mullhyttans bygdeförening. 
 
4) Aktuella frågor och satsningar i kvällens värdförening Mullhyttans bygdeförening. 
 Under året satsar Mullhyttans bygdeförening på fyra event: Valborgsfirande, 
Midsommarfirande, Mullhyttemarken samt Julmarknad. Mullhyttans bygdeförening äger  13 
byggnader som behöver omsorg och tar en del tid.  
 Man har idag en mindre styrelse och ska skapa arbetsgrupper för olika funktioner i föreningen 
så att man får fler i samhället att hjälpa till.  
 
5)  Föregående protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 §7 i protokollet från den 7 mars diskuterades närmare på övriga frågor. 
 
6) Kvällens tema. Elin Nilsson berättar om arbetet i riksdagen. 
 Elin Nilsson är sedan oktober 2022 riksdagsledamot för Liberalerna. Hon sitter i Miljö- och 
jordbruksutskottet och EU-nämnden. Elin berättade om hur arbetet i riksdagen kan se ut under 
vecka och lite kring hur arbetet utanför riksdagshuset ser ut. Punkten avslutades med frågor 
och diskussioner. 
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7) Vad är på gång i kommunen? Information om aktuella frågor i kommunen 
 Åsa Friberg presenterade sig själv och sin roll som kommunchef. 
 Caroline Elfors berättade att planerna på att bygga en ny idrottshall i Mullhyttan är på gång. 
Planen är att den ska ligga i skogen bakom skolan.  
 En lyckad yrkesmässa med näringslivet och kommunen för ungdomarna på Lekebergsskolan 
har hållits och var mycket uppskattad. 
 Nytillsatt medarbetare som kultursamordnare heter Marina Yazdani. 
 Man håller på att utreda möjligheter till en ökning av medel till vägföreningar. Redan nu har 
det höjts med 5%. 
 Ett extra anslag på 200 000 till kulturskolan i Lekeberg. Där nämns även medel för 65+ 
verksamhet. 
 Hidinge/Lanna har nu fått en egen återvinningscentral. 
 Frågan om möjlighet att bygga en ny allmän lekplats för barnen i Mullhyttan kom upp. Den 
har för närvarande strandat på att man inte finner någon kommunal mark att bygga den på i 
Mullhyttan. Caroline lovar att ta upp frågan i kommunen. 
 
8) Lägesrapport från närvarande föreningar 
 Denna punkt föll i stort bort eftersom tiden för mötet började ta slut. Dock hann Tångeråsa 
bygdeförening med att dela ut information om Sommarsäsongen 2024 i Tångeråsa.  
 
9) Tid och plats för kommande möten 
 Nästa möte blir den 12 september 2024 i Brohyttan. 
 För sista kvartalets möte ansvarar Via Byalag som återkommer med plats och information. 
 
10)  Förslag på teman för kommande rådsmöten 
 Filmen som skulle ha visats idag flyttas till nästa rådsmöte med efterföljande diskussion. 
 “Hur kan vi få fler och yngre medlemmar”.  
 
11)  Övriga frågor 
- Remissvar till kommunen §7 i föregående protokoll. 
 En diskussion fördes angående om kommunbygderådet skulle vara en remissinstans till 
kommunen angående kommunala frågor. Mötet tyckte inte att det var relevant för  föreningens 
uppdrag utan att det är bättre att varje enskild förening blir remissinstans för de frågor som rör 
just den föreningens närmiljö. 
 
12)  Avslutning 
 Ordförande Elin Nilsson tackar och avslutar mötet 
 
Vid protokollet  
 
 
Ewa Friman 
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Rebecka Friman      Karin Sterner 
 
  


